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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

پله یکی دیگر از اسطوره های فوتبال دنیا پنجشنبه شب درگذشت تا بعد از 

مارادونا جهان فوتبال یکی از نابغه های تاریخ خود را از دست داده باشد. جالب 

اینکه این بازیکن در سال 51 همراه با سانتوس به تهران آمد و در دیدار با تیم 

منتخب تهران نیز در مقابل هواداران ایرانی در ورزشـــگاه آزادی 90 دقیقه به 

میدان رفت. یکی از این نفراتی که در تیم منتخب تهران مقابل پله به میدان 

رفت احمد منشی زاده، هافبک آن روزهای تیم استقلال بود که اتفاقا در تاریخ 

دربی پایتخت نیز اولین گل را به نام خود به ثبت رسانده است. 

به این بهانه دقایقی با منشی زاده به صحبت پرداختیم با این توضیح که صحبت 

را از دیدار اخیر آبی ها مقابل مس رفسنجان آغاز کردیم.

صحبت را از بازی استقلال و مس رفسنجان آغاز کنیم. این دیدار چطور بود؟ 

متاســـفانه نحوه بازی استقلال چنگی به دل نزد. در هر صورت این تیم هنوز گلزن 

شش دانگ ندارد و با این نحوه بازی اعصاب همه را به هم می ریزند. 

در مجموع از لحاظ فنی این دیدار چطور بود؟

درمجموع نمایشی نبود که بتواند توقعات هواداران استقلال را برآورده کند چون این 

تیم در این دیدار اصلا سوار بر بازی نبود و نتوانست برتری خود را در زمین به حریف 

دیکته کند. اگر بازی را تا آخر دیده باشید حتی شانس آورد که بازی با تساوی بدون 

گل به پایان رسید و استقلال درنهایت گلی را دریافت نکرد. البته لازم به ذکر است که 

محمد محبی خودش یک وزنه ســـنگین به شمار می رود و زمانی که در زمین نباشد 

مشکلات زیادی برای فاز هجومی استقلال ایجاد می شود. در هر صورت استقلال 

در حال حاضر تیم و نفرات خوبی دارد اما نمی دانم چرا در این دیدار ساپینتو نتوانست 

به خوبی از داشته هایش بهره بگیرد. البته در این دیدار استقلالی ها چند مصدوم و 

محروم هم داشتند که باعث شد کادرفنی همه ظرفیت های خود را در این دیدار به 

همراه نداشته باشد. به هر صورت باز هم تاکید می کنم که محبی یک وزنه مثمرثمر و 

سنگین برای استقلال به شمار می رود. 

یعنی معتقدید نبود محبی در نتیجه به دست آمده تاثیرگذار بود؟

بله قطعا. اگر محبی بود می توانست در روند تیمی استقلال تاثیرگذار باشد و مطمئن 

باشید اصلا بازی برمی گشت و شرایط تغییر می کرد. محبی در حال حاضر در فرم بسیار 

خوبی قرار دارد و اگر سایر بازیکنان تیم بتوانند او را تغذیه کنند از شانس های گلزنی 

برای اســـتقلال محسوب می شود. به هر حال این دیدار با تساوی به پایان رسید اما 

درمجموع به نظر می رسد فوتبال ایران به سمت و سویی رفته است که فوتبالیست های 

ایرانی اصلا گل زدن را فراموش کرده اند. منظورم با مهاجمان یا بازیکنان استقلال 

نیســـت بلکه این موضوع شامل همه مهاجمان ایرانی می شود. آنها امروز اصلا گل 

زدن را فراموش کرده اند و انگار اصلا بلد نیستند. این در حالی است که بازیکنی مانند 

مهدی طارمی هم وقتی به اروپا رفت یاد گرفت چطوری گل بزند تا جایی که هر پاسی 

را به او می دهند گل می کند. آدم کیف می کند. 

در هر صورت استقلال از مهاجمان نوک زیادی بهره می برد. 

چرا این نفرات موفق عمل نمی کنند؟ 

انگار یادشـــان رفته شـــاید هم گل زدن را بلد نیســـتند. فقط 

استقلالی ها منظورم نیســـتند بلکه پرسپولیس هم به همین 

شـــکل است. بقیه تیم ها نیز به همین ترتیب و فرقی نمی کند. 

بازیکنان ایرانی گل زدن را بلد نیستند و فرقی نمی کند در کدام 

تیم باشند. این هم دست مربی هست که چطوری به بازیکنانش 

یاد بدهد و چطور از آنها در زمین بهره لازم را بگیرد. 

چرا استقلال در دقایق پایانی تا این اندازه عقب نشست و به تیم حریف موقعیت 

داد؟ این تیم انگار شانس آورد که نباخت. 

بله درســـت است و خود مس هم موقعیت های زیادی برای گل زدن داشت. من هم 

واقعا نمی دانم ســـاپینتو چه سیستمی را پیاده کرده بود که تیم به این صورت بازی 

می کرد. در هر صورت بازی با تساوی به پایان رسید و استقلال دو امتیاز حساس را 

در این دیدار از دست داد. 

به نظر می رسد ساپینتو با اینکه در هفته های اخیر تا حدودی آرام شده است 

اما انگار تمرکز کاملی برای هدایت تیمش ندارد. 

او کلا عصبی اســـت و بلافاصله به هم می ریزد. متاسفانه یک عده هم مثل غلامپور 

پشت او هستند و مدام شلوغ می کنند تا کار پیچیده بشود. فوتبال این طوری نیست. 

شـــما فوتبال اروپا را ببینید که هزار و یک اتفاق در جریان بازی 

می افتد اما یک نفر توجهی به این مسائل ندارد و همه بازی خود را 

می کنند و بیرون می آیند اما اینجا برای کوچک ترین حرکت همه 

به هم می ریزند. وضعیت فوتبال ما خیلی اسفناک شده است. 

در هر صورت این وضعیت وجود دارد و کاری هم نمی شود کرد 

و باید این بازی ها را تماشا کرد و حرص خورد. 

البته نبودن تماشـــاگر هم در این بی کیفیتی تاثیرگذار 

شده است. 

بله درست است و نبودن هوادار در ورزشگاه از همه بدتر است. فوتبال ما بی روح است 

و اصلا فوتبال نیست. 

استقلال این فصل می تواند از عنوان خود دفاع کند؟

چراکه نه! تیم خوب و مهره های خوبی دارد اما همچنان نوسان دارد. یک بازی خوب 

است و بازی بعدی نشانی از روزهای خوب ندارد و اعصاب همه را به هم می ریزند. اگر 

محبی بود شاید شرایط متفاوت بود اما باز هم استقلال مهره های خیلی خوبی دارد 

و اگر با این نفرات نتواند قهرمان شود قطعا کوتاهی صورت گرفته است. 

چرا جریان بازی های استقلال تا این اندازه نوسان دارد؟

بله و این خیلی بد است که یک تیم تا این اندازه بالا و پایین دارد. اصلا فوتبال نباید 

این طوری باشد. این نوسان در همه تیم ها و در کل در فوتبال ما جریان دارد. طرف 

میلیاردی پول می گیرد اما یک پاس سالم نمی تواند بدهد. به خدا قسم 50 سال پیش 

باشگاه تاج 150 تومان به ما می داد و ما با جان و دل بازی می کردیم ولی امروزی ها 

این همه پول می گیرند و یک پاس بلد نیستند بدهند و همه را خسته کرده اند. این 

در حالی اســـت که استقلال و پرسپولیس بیشترین خرج را می کنند و بهترین ها را 

می گیرند اما همین ها هم هیچ کاری در زمین نمی کنند. 

ســـال 51 در ترکیب منتخب تهران با تیم سانتوس برزیل که پله را در اختیار 

داشت در ورزشگاه آزادی بازی کردید. از آن دیدار و رویارویی با یکی از بهترین 

بازیکنان جهان چه خاطراتی در ذهن تان مانده است. 

این دیدار را با نتیجه 5 بر یک شکســـت خوردیـــم. خدا رحمت کند پله را. او در این 

دیدار نمایش خوبی داشـــت و تا جایی که یادم می آید در این دیدار دو گل از 5 گل 

سانتوس را پله زد. 

گویا داور بازی 3 گل سانتوس را هم رد  کرد. 

حریف آنقدر خوب بود که اگر می خواست 10 گل هم می زد اما داور بازی آقای موزون 

3 گل را مردود کرد. یادم می آید وقتی بعد از بازی پله را به باشگاه تاج بردند خسروانی 

رئیس وقت باشگاه یک قالیچه را به رسم میهمان نوازی و یادگاری به پله داد که این 

بازیکن این هدیه را قبول نکرد و به کنایه گفت این قالیچه را به داور بازی بدهید. چون 

داور بازی بهترین کسی بود که در زمین حضور داشت و باید این هدیه را به او بدهید. 

اگر آنها اراده می کردند در این دیدار ما را دورقمی می کردند اما در هر صورت داور بازی 

اجازه نداد شکست پرگل تری را متحمل شویم. 

شخصا با پله دیدار داشتید؟

بعد از بازی ما را به همراه او به یک کافه دعوت کردند و اتفاقا بازیکنان سانتوس هم 

به این کافه از قبل دعوت شـــده بودند. در این ملاقات دوستانه در پایان یک عکس 

دسته جمعی هم گرفتیم اما صحبتی شکل نگرفت. پله آن زمان بهترین بازیکن جهان 

بود و با 5 بادیگارد به تهران آمده بود و لحظه ای او را رها نمی کردند تا اتفاقی نیفتد. 

یکی از شروط حضور سانتوس در ایران این بود که پله در این دیدار به صورت کامل 

بازی کند و اتفاقا 90 دقیقه هم درون زمین بود و بازی خوبی را هم ارائه داد. این شرط 

وجود داشت و پله هم از ابتدا تا سوت پایان در بازی حضور داشت. 

شما هم دوران قدیم و سلطه پله بر فوتبال دنیا را دیده اید، هم امروز و درخشش 

مسی و رونالدو را. به خصوص مسی که با تیم ملی آرژانتین قهرمان جهان شد. 

از نظر شما کدام دوران باشکوه تر بوده است. 

فوتبال به طور کلی امروز نسبت به دوران گذشته تغییر کرده است و امروز شاهد فوتبال 

مدرن هستیم و اصلا نمی توان این دو دوره را با هم قیاس کرد. البته اینکه کدام دوران 

باشکوه تر بوده از نظر ما قدیمی ها آن زمان یعنی دورانی که پله بازی می کرد باشکوه تر 

بود اما الان امروزی ها همه می گویند دوران امروز. 

خود شما بازی امثال پله و مارادونا را کامل تر می دانید یا مسی و رونالدو را؟

از نظر من امروزی ها بهترین و کامل ترین نفرات هستند. 

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

حساس ترین بازی هفته چهاردهم لیگ برتر را امروز دو تیم 

گل گهر سیرجان و پرسپولیس برگزار خواهند کرد. دو مدعی 

قهرمانی که از ابتدای فصل در بالای جدول رقابت خوبی را 

در کنار تیم های استقلال و سپاهان داشته اند. امیر قلعه نویی 

سومین فصل خود را در سیرجان سپری می کند و عزم خود 

را جزم کرده که در این فصل حداقل ســـهمیه آســـیا را برای 

سیرجانی ها به ارمغان بیاورد. 

گل گهر از معدود باشـــگاه های متمول لیگ برتر است که از 

نظر امکانات سخت افزاری و نرم افزاری شرایط خیلی خوبی 

دارد و یکی از دلایلی که قلعه نویی تصمیم گرفت راهی این 

تیم شده و در آنجا نیز ماندگار شود همین مساله است. ژنرال 

سابق آبی های پایتخت در اولین سال حضورش در گل گهر 

ســـعی کرده پای بازیکنان خوب و باتجربه را به سیرجان باز 

کند و در پایان هر فصل نیز اســـکلت تیمش را حفظ کرده و 

بازیکنان خوب جدیدی را نیز به ترکیب تیم خود اضافه کرد. 

برای همین است که گل گهر در فصل جاری تیمی به مراتب 

کامل تر و بالانس تر از فصل قبل است. با توجه به این مساله 

شـــاید وقتش رسیده باشـــد که از گل گهر به عنوان یکی از 

قطب های جدید فوتبال ایران نام ببریم. 

 بزرگ ترین ضربه را گل گهر از جناح چپ 
خورد

گل گهـــر برای این فصل اکثر بازیکنان خود را حفظ کرد اما 

جدایی دو بازیکن از این تیم برای امیر قلعه نویی و تیمش گران 

تمام شد. میلاد زکی پور و سعید صادقی در فصل گذشته زوج 

خوبی را در جناح چپ تیم گل گهر تشکیل داده بودند تا حدی 

که تقریبا 75 درصد گل های این تیم از جناح چپ پایه ریزی 

شـــد. جایی که زکی پور در کارهای دفاعی عملکرد خوبی 

داشت و صادقی با اطمینان به اینکه زکی پور پوشش دهنده 

خوبی برای او است بیشتر تمرکز خود را روی کارهای تهاجمی 

قرارداده بود. به خاطر همین صادقی توانســـت با دادن 14 

پاس گل در یک فصل به نوعی خودش را در این زمینه رکوردار 

کند. نکته جالب توجه اینکه تیم های سپاهان و پرسپولیس در 

تابستان تمام تلاش شان این بود که هر دو بازیکن نامبرده را با 

هم به خدمت گرفته و از آنها در جناح چپ تیم شان بهره ببرند 

اما ناموفق بودند. در این رقابت سپاهان توانست زکی پور را 

جذب کند و صادقی هم راهی پرسپولیس شد. هر دو بازیکن 

در تیم های جدیدشان ثابت بازی می کنند اما بازیکنی مثل 

صادقی نتوانسته درخشش در گل گهر را در تیم گل محمدی 

تکرار کند. حالا این بازیکن امروز به مصاف تیم سابقش می رود 

و طبیعی است  انگیزه بالایی هم برای این بازی داشته باشد. 

اگرچه شناخت امیر قلعه نویی از او کارش را به مراتب سخت تر 

از همیشه خواهد کرد. 

 قلعه نویی همچنان به دنبال زوج سازی
با جدایی همزمان زکی پور و سعید صادقی از گل گهر جناح 

چپ این تیم هنوز نتوانسته قدرت فصل گذشته خود را پیدا 

کند. قلعه نویی برای پست دفاع چپ به تناوب از شایان مصلح و 

امیر جعفری استفاده کرده و برای وینگر چپ هم رضا شکاری، 

اریک باگناما و مرتضی تبریزی را چندبار امتحان کرده است. 

هر ســـه بازیکن در وینگر راست هم بارها مورد استفاده قرار 

گرفته اند. در این میان عملکرد شـــکاری نسبتا خوب بوده و 

توانسته 3 گل به ثمر برساند، اما نه او و نه تبریزی پاسور های 

چندان خوبی نبوده اند. با توجه به این مساله تیم قلعه نویی 

در کناره ها به مانند فصل قبل خطرناک نیست و اکثر گل های 

خود را روی ضربات ایستگاهی و حرکت در عمق به ثمر رسانده 

است. البته ناگفته نماند فصل پیش در همین مقطع از فصل 

گل گهر 16 گل زده داشت و الان 19 گل زده دارد که این آمار 

نشان می دهد تیم قلعه نویی در کارهای تهاجمی حتی با از 

دست دادن بهترین پاسور خود صادقی، کوچک ترین افتی 

نداشته و بهتر هم شده است. خوبی تیم قلعه نویی این است 

که به بازیکن خاصی وابســـته نیست و اکثر نفرات تهاجمی 

این تیم در این فصل موفق به گلزنی شده اند. اگرچه سیستم 

این تیم که 3-3-4 است به تهاجمی بازی کردن آبی پوشان 

سیرجانی کمک زیادی می کند. 

 رضایت کامل بازیکنان مالی
یکی از دلایلی که بازیکنان لیگ برتری علاقه مندند برای ادامه 

فوتبال خود حداقل یکی دو فصلی را در سیرجان سپری کنند 

وضعیت خوب مالی این باشـــگاه است. همان طورکه اشاره 

داشتیم تیم گل گهر از نظر امکانات جزء دو سه تیم برتر لیگ 

است تا حدی که دو زمین خیلی خوب در سیرجان برای تمرین 

دارند و یک زمین خوب دیگر در تهران )زمین شماره 4 آزادی( را 

برای تمرینات خود در تهران اجاره کرده اند. از این رو شاگردان 

قلعه نویی تا روز چهارشنبه هفته گذشته در تهران تمرین کردند 

و روزهای پنجشنبه و جمعه را در سیرجان. ضمن اینکه تمرین 

دیروز این تیم در زمین اصلی که محل مســـابقه امروزشان با 

پرسپولیس است، برگزار شد. از نظر مالی هم باشگاه گل گهر 

تا اینجای فصل توانسته 50 درصد به بازیکنانش پرداختی 

داشته باشد که شاید هیچ تیم لیگ برتری تا الان به این شکل 

پرداختی به اعضای تیمش نداشته است. 

 پاداش ویژه برای طلسم شکنی
گل گهر از زمانی که راهی لیگ برتر شده شش مصاف مقابل 

پرسپولیس داشته و در هیچ یک از این بازی ها موفق به کسب 

پیروزی نشده است. در واقع تمام تلاش قلعه نویی و شاگردانش 

این است که امروز این طلسم را شکسته و حتی بالاتر از این 

تیم در جدول مسابقات قرار بگیرند. مدیریت باشگاه گل گهر 

هم با توجه به حساسیت بالای بازی امروز برای اعضای تیمش 

پاداش خیلی ویژه در نظر گرفته است. تیم قلعه نویی برای بازی 

امروز به غیر از محمد درخشان مهر بازیکن مصدوم یا محرومی 

ندارد و با تمام قوا به مصاف تیم گل محمدی خواهد رفت. 

 قلعه نویی به تیم ملی فکر نمی کند
اگرچه مهدی تاج و اطرافیانش در مصاحبه های خود مدام از 

چند مربی ایرانی در کنار کارلوس کی روش به عنوان گزینه های 

سرمربیگری تیم ملی در جام ملت های 2023 نام می برند، اما 

امیر قلعه نویی با وجود اینکه رئیس فدراسیون از او به عنوان 

یکی از این گزینه ها نام برده چندان این مساله را جدی نگرفته 

است. او به مانند خیلی ها خوب می داند که گزینه اول مهدی 

تاج برای سرمربیگری تیم ملی همچنان کارلوس کی روش 

است و این موضوع را نیز به اطرافیان خود گفته است. سرمربی 

گل گهر به دنبال این است تا با این تیم در فصل جاری حتما 

سهمیه آسیا را به دست بیاورد و سال آینده در لیگ قهرمانان 

آسیا حضور داشته باشد. 

 گل گهر به دنبال گرفتن مجوز حرفه ای
باشگاه گل گهر یکی از اهداف مهمش برای این فصل گرفتن 

مجوز حرفه ای آسیاست. این باشگاه فصل گذشته به مانند 

پرسپولیس و استقلال نتوانست مجوز حرفه ای بگیرد و به این 

خاطر نواقص خود را برای این کار تا حد زیادی برطرف کرده 

است. شاگردان قلعه نویی فصل پیش با توجه به محرومیت 

سرخابی ها از لیگ قهرمانان می توانستند میهمان ناخوانده 

این جام باشند، اما چون برای گرفتن مجوز حرفه ای آن طور 

که باید اقدام نکرده بودند سرشـــان بی کلاه ماند. اما برای 

فصل آینده تنها راه آسیایی شدن گل گهر گرفتن سهمیه از 

رقابت های لیگ و جام حذفی است. 

 گل گهر در چه صورت صدرنشین می شود؟
گل گهر اگرچه در حال حاضر در رده چهارم لیگ با یک بازی 

کمتر قرار دارد اما این شانس را دارد تا با شکست پرسپولیس به 

صدر جدول برسد. البته به شرطی که سپاهان نتواند در تهران 

پیکان را شکست دهد که در این صورت تفاضل گل این تیم 

بهتر از تیم قلعه نویی است. از نظر تفاضل گل شرایط گل گهر 

بهتر از استقلال صدرنشین فعلی لیگ با 27 امتیاز است و 

برای اینکه آنها از این نظر سپاهان را هم کنار بگذارند باید با 

اختلاف سه گل سرخپوشان را شکست داده و سپاهان هم 

با اختلاف بیشتر از یک گل پیکان را نبرد؛ هر چند آبی پوشان 

سیرجانی در صورت شکست پرسپولیس این فرصت را خواهند 

داشـــت تا با پیروزی در بازی عقب افتاده خود با آلومینیوم 

و همچنیـــن بازی هفته پایانی نیم فصل، به تنهایی قهرمان 

نیم فصل شوند.

هدف اصلی قلعه نویی کسب سهمیه لیگ قهرمانان است

گل گهر  به دنبال طلسم شکنی با طعم صدرنشینی

منشی زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: پله قالیچه اهدایی را نپذیرفت، او با 5 بادیگارد به تهران آمد

میلیاردی پول می گیرند و نمی توانند یک پاس ساده بدهند
 مهاجمان ایرانی اصلا گل زدن بلد نیستند                 اگر محبی بود شرایط استقلال متفاوت می شد

خطر مصادره شدن ورزشگاه مرغوبکار 
بیخ گوش آبی ها

مشکلات مالی استقلالی ها طی روزهای اخیر تا حدودی مرتفع شده و بعد از رساندن 

پرداختی قرارداد بازیکنان تا حدود 50 درصد )به گفته مدیرعامل این باشگاه( حالا 

استقلال در صدد آن اســـت که با تسویه حساب با استراماچونی، سرمربی سابق 

ایتالیایی خود، پرونده قدیمی ترین و بزرگ ترین طلبکار خود را هرچه سریع تر ببندند.    

بر همین اساس و طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« مبلغ 90 میلیاردی که 

طی روزهای اخیر به حساب استقلالی ها نشسته، مابقی  مانده حساب این باشگاه 

در بورس بوده که یک بار در زمان آجورلو از بابت گرفته شدن وامی 150 میلیاردی 

این حساب بانکی که آن زمان 123 میلیارد بود مورد وثیقه این وام قرار گرفته است.  

در این بین طبق شـــنیده ها با آغاز به کار فتح الله زاده در استقلال، موعد پرداخت 

وام قبلی 3 ماه به تاخیر افتاده که با کسر آن از باقی مانده حساب آبی ها در بورس 

این رقم به 90 میلیارد رســـیده اســـت اما نکته اصلی آن جایی است که با توجه به 

اعلام فتح الله زاده برای آزاد ســـازی این مبلغ این باشگاه سند ورزشگاه مرغوبکار را 

گروی بانک قرار داده و این در حالی است که درصورت تداوم عدم بازپرداخت وام 

150 میلیاردی که دریافت شـــده است، بانک این اختیار را خواهد داشت تا سند 

ورزشگاه مرغوبکار را مصادره کرده و این مایملک را از اختیار آبی ها خارج کند.  در 

گذشته یک بار ساختمان فدراسیون فوتبال و باشگاه پرسپولیس به دلیل مطالبات 

فدراسیون به شستا مصادره شده بود و حالا احتمال مصادره شدن ورزشگاه مرغوبکار 

بیخ گوش آبی ها قرار گرفته است. 

 دلیل خط خوردن منشا 
پایان کار یا مصدومیت؟

مس رفسنجان در بازی دیروز خود مقابل استقلال چند فرصت تک به تک را توسط 

بازیکنان تهاجمی اش از دســـت داد تا برای خیلی ها عجیب باشد که چرا محمد 

ربیعی در این مسابقه از گادوین منشا در ترکیب اصلی بهره نبرد یا اینکه حداقل او 

را به عنوان بازیکن تعویضی به میدان نفرستاد. مهاجمی که فصل گذشته در همین 

تیم 15 گل زد و آقای گل لیگ شد. در این مورد با خبر شدیم که منشا در تمرین 

آخر مسی ها در تهران با مصدومیت جزئی مواجه شده اما با این حال می توانسته 

مقابل اســـتقلال به میدان برود ولی محمد ربیعی تصمیم می گیرد او را از لیست 

بازی خط بزند. این خط خوردن منشا بی ربط با این مساله نبود که سرمربی مسی ها 

از عملکرد او در این فصل رضایت ندارد. به هر حال منشا در این فصل هنوز گلی 

به ثمر نرســـانده و دو پنالتی هم از دست داده است. با این اتفاق باید گفت منشا 

در نیم فصل احتمالا در لیســـت فروش مس قرار خواهد گرفت؛ هرچند اگر تیمی 

خواهان جذب او نباشد مسی ها مجبورند تا پایان فصل این بازیکن را حفظ کنند 

یا اینکه برای جدایی با او به توافق برسند. 


